
 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 

PROTOKOLL 2011-01-20 

§ 15 

BILAGA 

 
SID 1 (1) 

 

 

 

 

 

 

 

Snöröjningen och halkbekämpningen 

 

Nämndens pensionärsråd och handikappråd har vid flera sammanträden, bl a deras 

senaste, framfört skarp kritik mot den dåliga snöröjningen och halkbekämpandet i 

området. De nämnde särskilt Farsta Torg. Vi har även fått in många liknande 

synpunkter från andra invånare. I media kan vi se att många skadas, att planerade 

operationer inte kan genomföras då halkskadade måste ha vård. 

 

Detta är inte acceptabelt. Kraftfulla åtgärder måste till så att entreprenörerna gör 

sitt jobb. För det kan väl inte vara så att staden har träffat avtal om denna nivå på 

snöröjningen? 

 

Vi vill att förvaltningen, kanske tillsammans med nämndens presidium, tar 

kontakter för att få mer information samt för att sända signalerna vidare. 

 

Vi har hört att det inte kommer in så många anmälningar till stadens gemensamma 

driftcentral. En idé är att förvaltningschefen beslutar att alla medarbetare, inte 

minst hemtjänstpersonalen, omedelbart ska anmäla till driftcentralen när de 

upptäcker dålig plogning, isbildning mm. 
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